



တၢ်ထူးထီၣ်ဟံးန့ၣ်စ့လၢစ့စရီၤအပူၤလိၤလိၤအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ

တၢ်ထူးထီၣ်ဟံးန့ၣ်စ့လၢစ့စရီၤအပူၤလိၤလိၤ(Direct Debit)မ့ၢ်တၢ်မန့ၣ်လဲၣ်.

Direct Debit ပျဲဝဲဒၣ်န့ၣ်အလဲတဖၣ်တၢ်ကထူး န့ၣ်အီၤလၢနစ့တၢ်စရီၤခရဲဒဲးကးမ့တမ့ၢ်ဒဲးကးဒဲးတၢ် လၢအဘၣ် ထွဲဒီးနတၢ်ဟ့ၣ်အလဲအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအသိးန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ် Direct Debit န့ၣ်လ့ၤတက့ၤတၢ်ကဘၣ်မၤအီၤခါ.

တမ့ၢ်ဘၣ်, Direct Debit န့ၣ်တၢ်ဃုထၢအီၤသ့လီၤ. နဟ့ၣ်နတၢ်အလဲတဖၣ်ခိဖျိတၢ်သူတၢ်ဟ့ၣ်အလဲ အကျိၤအကျဲၤလၢ အဂၤလၢအဒိမ့ၢ်တၢ်ဒဲးသိး စ့နီၢ်နီၢ်,စတၢ်တဆိတၢ်ဆၢဃီၤ, Centrepay မ့တမ့ၢ် EFTPOS န့ၣ်သ့လီၤ.

Direct Debit န့ၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်အီၤဖဲနမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးလၢတၢ် ကဟ့ၣ်တၢ်အလဲခိဖျိတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်ဘၣ်ဆၢဘၣ်ကတီၢ်တဖၣ်လၢ အပျဲနလၢနကနီၤဖးလီၤနတၢ်ဟ့ၣ်အလဲလၢဒိတနံၣ်အတီၢ်ပူၤ အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

Direct Debit အတၢ်ကဲဘျူးကဲဖျိၣ်တဖၣ်မ့ၢ်မန့ၣ်လဲၣ်.

- Direct Debit န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်ဃုထၢအဂ့ၢ်တခါလၢတၢ်ဟ့ၣ် အလဲလၢအကဲထီၣ်က့ၤတဘျီဝံၤတဘျီအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နကသ့ဆီလီၤအီၤဒီးသါပုၤနီၣ်ဝဲဒၣ်နတၢ်ဟ့ၣ်အလဲန့ၣ်သ့လီၤ. ပုၤအါဒၣ်တၢ်ကတၢ်အဲၣ်ဒီးစဲၤခံလၢတၢ် ဟ့ၣ်တၢ်အလဲဘၣ်မ့တမ့ၢ်ဘၣ်သ့ၣ်နီၣ်တၢ်ကဘၣ်ဆၢန့ၣ်စ့န့ၣ်လီၤ.
- နကလိၣ်ဆဲးလီၤဝဲဒၣ်လံာ်တက့ၢ်ဒိထဲတဘျီလၢတၢ်ကဆိလီၤနတၢ်ဟ့ၣ်အလဲတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. နကလိၣ်မၤပျဲၤ Centrepay Form မ့တမ့ၢ်တလိၣ်ဆီလီၤတၢ်ဟ့ၣ်ခရဲဒဲးလၢအကဲထီၣ်အသးတဘျီဝံၤတဘျီ လၢနလီၤပုၤ ယဲၤအဖီခိၣ်စ့တၢ်မၤကိးဘျီဒဲးဖဲတၢ်လၢနကဘၣ်ဟ့ၣ်အနီၢ်ဂံၢ်ဆိတလဲအသးအခါန့ၣ်ဘၣ်.
- Direct Debit ကဒွဲးန့ၣ်တၢ်အလဲတဖၣ်အယိလၢတနံၣ် အကတၢ်န့ၣ်တၢ်လၢအအိၣ်တၢ် လၢကဘၣ်ဟ့ၣ်န့ၣ် တအိၣ်ဝဲဘၣ်.
- နကသ့နီၤဖးတၢ်အလဲတဖၣ်လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တခါလၢနအၢၣ်လီၤဃာ်အီၤဒီးကိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲခဲအံၤခဲအံၤန့ၣ်တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤမၤဘၣ်အီၤညီဒိၣ်န့ၣ်တၢ်အလဲလၢအဒိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ဖဲတၢ်ဆိတလဲတခါတၢ်မ့ၢ်လိၣ်မၤအီၤအခါ, Direct Debit ကပျဲၤကိၣ်လၢကဟံၣ်ကတီၢ်,မၤဘၣ်လိာ်မ့တမ့ၢ်ထူး သံကွံာ်နတၢ်ဟ့ၣ်အလဲန့ၣ်လီၤ.



တၢ်ဟ့ၣ်အလဲအတၢ်ယုထၢဘၣ်ဘးဒီး Direct Debit အိၣ်ဝဲမနုၤတဖၣ်လဲၣ်.

ပအၢၣ်လီၤဝဲဒၣ်နတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်အလဲအဘျီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. နယုထၢတနွံစ့ၣ်စ့ၣ်,ခံနွံတဘျီ,တလါတဘျီ, သၢလါတဘျီ မ့တမ့ၢ်တန့ၣ်တဘျီသ့လီၤ.

တၢ်အလဲအါထီၣ်လၢမိၢ်ပၢ်တဖၣ်အဂီၢ်ကအိၣ်ခါ.

တအိၣ်ဘၣ်, တၢ်အလဲအါထီၣ်တအိၣ်ဘၣ်.နစ့တၢ်ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်ကယုနဒီးတၢ်တတီတလီၤအလဲမ့ၢ်လၢနစ့တ အိၣ်လၢလၢလီၣ်လီၣ်အယိဘၣ်န့ၣ်သ့လီၤ.

မ့ၢ်ယသ့ၣ်ညါထွဲယတၢ်ဟ့ၣ်အလဲတဖၣ်ဒီးယစ့အိၣ်တွံထဲလဲၣ်ကသ့ၣ်လဲၣ်.

တၢ်ဟံၣ်ဖျါတဖၣ်တၢ်ကဆုၢ်အံၤမ့(လ)တလါတဘျီဒီးကဟ့ၣ်ယုဒီးတၢ်ဟ့ၣ်အလဲအဂ့ၢ်လီၤတၢ်တဖၣ်လၢပဒီးန့ၣ်ဘၣ်အီၤဒီး နတၢ်အလဲအစရီအစ့အိၣ်တွံထဲလဲၣ်န့ၣ်လီၤ.

ယဟ့ၣ်ခိဖျါ Centrepay လီၤ. ယဆီတလဲဆူ Direct Debit သ့ခါ.

Centrepay မိၢ်ပၢ်တဖၣ်တၢ်ဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်အီၤလၢအဆီတလဲအသးဆူ Direct Debit လီၤ. တၢ်အံၤအဒိပညီမ့ၢ်ဝဲ နကဒီးန့ၣ်ဘၣ် Centrelink တၢ်ဟ့ၣ်အလဲအလၢအပွဲၤလၢနစ့တၢ်လၢနယုထၢဟံၣ်အီၤအခိၣ်ထံးတခါအပူၤန့ၣ်လီၤ. မ့ၢ်ဝံၤစ့အနီၢ်ဂံၢ်တခါတၢ်ကဟံးန့ၣ်အီၤဒ်နယုထၢကဟ့ၣ်လီၤတၢ်အိၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ. နကလိၣ်ဆဲးလီၤမံၤလၢ Centrepay အလံာ်တကွီၢ်ဒိကိးဘျီဒဲးဖဲနတၢ်ထၢန့ၣ်လီၤအနီၢ်ဂံၢ်နီၢ်ဒွဲးမ့ၢ်ဆီတလဲအသးအခါန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်တၢ်ယုတၢ်အလဲအကျိၤအကွၢ်ကအိၣ်တမံၤယီၤအလီၢ်လီၢ်ခါ.

ဒီတန့ၣ်ညါတၢ်သိၣ်လိ,တၢ်လဲၤခဲး(ဖ),တၢ်ပိာ်ထံ, IT Levy ဒီးကိၣ်အမူးလၢလ့ၤတက့ၤကဘၣ်မၤအလဲတဖၣ်န့ၣ်တၢ် ကယုအီၤ ဖဲယနူၤအါရံၤဒီးတၢ်ကဘၣ်ဟ့ၣ်အမုၢ်နံၤမ့ၢ် တၢ်မၤလိအကတီၢ် 1, 2 တနွံန့ၣ်လီၤ. ဖဲနမ့ၢ်အဲၣ်ဒီးဟ့ၣ်တၢ် အလဲခိဖျါတၢ်ဟ့ၣ် လီၤတဘျီဘၣ်တဘျီအဂီၢ်လၢနနီၤဖးလီၤတၢ်အလဲလၢဒီတန့ၣ်ညါအဂီၢ်န့ၣ်,ပဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်နၤလၢနကဆဲးလီၤ Direct Debit အတၢ်အၢၣ်လီၤအီၤလီၤန့ၣ်လီၤ.

လံာ်လၢတၢ်ယုထၢမၤလိအီၤသ့တဖၣ်တၢ်ကယုအပူၤဖဲတၢ်မၤလိအကတီၢ် 2 ဒီး 4 ဒ်ညီန့ၣ်အသိးလီၤ. နကဘၣ်တၢ်ယု နၤထဲ ဒၣ်ဖဲတၢ်ယုထၢလံာ်မိၢ်ပၢ်အကျိၤအကွၢ်အကတၢ်အခါလၢအမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်မၤလိအကတီၢ် 2 ဒီး 4 ဘူးကဝံၤန့ၣ်လီၤ. န Direct Debit အနီၢ်ဂံၢ်နီၢ်ဒွဲးန့ၣ်ကိၣ်ကမၤအါထီၣ်ဒ်သိးနနီၤဖးအီၤလၢကိၣ်အန့ၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.



မိုးတင်အလဲအတင်မပေးဘဲတစ်နှစ်အတွက်အသုံးစရိတ်အားတစ်နှစ်တစ်ကြိမ်အားဖြင့် အစီအစဉ်အားပေးပါ။

မိုး တင်ဟုတ်စာတင်အပေးအကေးအတင်ထူးစုလီ၊ ဒီပိုဝဲအိတ်အဖိတ်ထူးစုလီတင်အပေး၊ တင်ဟုတ်ဆိတ်အလဲ တင်ထူးစုလီတင်အပေးဒီးတင်ကိတ်ခဲအတင်ထူးစုလီတင်အပေးနှင့်တင်သူအိတ်လီ။ ဝံသးစုမာလီတင်လဲအတင်တိုင် ထိပ်နကတိတ်အံန Health Care အကေးမဲ့တမ့်တချုံး 15th သီ ယနှုအါရုံ 2024 နှင့်တကွင်။

ဖဲယမိုးကအံ့ဒီးဟုတ်ယတင်အလဲလဲ Direct Debit နှင့်ယကြားမာမနုဆူညါလဲဉ်။

နကလိပ်ဆဲးလီ Direct Debit အတင်အာဂ်လီလဲတင်ကပျဲကိတ်လဲအကထူးနှုတင်အလဲအတင်ဟုတ်လီ တဖန်လဲအနစရီ လဲအနယထာယာ်၊ခရဲဒီးအကေးမဲ့တမ့်ဒဲးအကေးတဖန်အအိတ်နှုလီ။

Direct Debit အတင်အာဂ်လီနှုတင်ထူးနှုအီလဲပဟ်ယဲးဘျးဖဲ <https://www.eccs.wa.edu.au/parents/school-fees/> အပူသ့လီ။ နလဲအိတ်သကိတ် Admin Office လဲအအိတ်ဖဲ Casserley လဲတင်ကယုနှု Direct Debit အတင်အာဂ်လီအဒိတဘျှင်အဂီဝဲသ့စုဂီးလီ။

ပဟုတ်သဆပ်ထိပ်နလဲအနကမာပျဲလိတ်တကိတ်ဒိတခါအံ့တသ့ဖဲအသ့လဲအဆိတ်အချုမိုးဒဲးပဆိတ်လီန Direct Debit တင်ဟုတ်အလဲလဲ 2024 လဲတင်ကမာစာနရဲကျဲနတင်ဟုတ်အလဲတဖန်ကသ့ဝဲအဂီဝဲနှုလီ။

ဖဲနမိုးအိတ်ဒီးတင်သံကွင်သံဒီးတမံလဲလဲလဲနှု၊ဝံသးစုကိတ်ဘျှင် School Fees Office (ကိတ်အလဲအဝဲဒီး) လဲ (08) 9342 7377 မ့တမ့်အံ့မ့(လဲ)ဆူ schoolfees@eccs.wa.edu.au တကွင်။

တင်ဘျုံး
ECCS ကိတ်အလဲတဖန်